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Els representants polítics debaten si Sant Cugat continua o no formant part de l'AMI

La tertúlia amb els representants polítics del ple municipal de
Sant Cugat s'ha centrat en la sentència del Tribunal Superior
de Justícia de Catalunya (TSJC) que anul·la el pagament
d'una quota a l'AMI per part de l'Ajuntament. L'espai es pot
seguir cada dimecres a partir d'un quart de deu del matí a
través del 91.5 FM i al web de Cugat.cat.

Què han dit els tertulians? Alba Gordó (ERC-MES) 'Sant Cugat és un municipi independentista i tenim un ple
municipal independentista. Els serveis jurídics estan estudiant com acatar la sentència i si això té més
recorregut jurídic.'

Pablo Beceiro (PSC) 'Més enllà dels símbols, l'important són els fets. Hi ha una sentència ferma i s'ha de
complir.'

Marco Simarro (CUP-PC)'Hi ha una sentència i s'ha d'acatar, però això no invalida, tal com ha confirmat
l'Ajuntament i l'AMI que Sant Cugat formi part encara de l'associació.'

Cristina Paraira (Junts per Sant Cugat)'Vam aprovar entrar a l'AMI el 2011 i el pagament de la primera quota
és del 2013. Confiem en què això té més recorregut jurídic. Ens trobaran al costat d'ERC i la CUP. Per a
nosaltres és important seguir formant-hi part.'

 Sergio Blázquez (Cs) 'Als estatuts de l'AMI diu que s'ha de pagar una quota anual i Sant Cugat no n'ha pagat
com a mínim una. L'important és que no es destinin diners públics a aquesta associació.'

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/147847.html
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